

# 立法會 *Legislative Council*

立法會CB(3) 859/09-10號文件

檔 號： CB(3)/M/MR

電 話： 2869 9205

日 期： 2010年6月30日

發文者： 立法會秘書

受文者： 立法會全體議員

---

2010年7月14日

立法會會議

**根據《立法會(權力及特權)條例》(第 382 章)  
動議的決議案**

李永達議員會在 2010 年 7 月 14 日的立法會會議上，根據《立法會(權力及特權)條例》(第 382 章)動議一項決議案。現謹附上有關決議案，供議員考慮。

2. 立法會主席已指示應“按所交來的原有措辭印載”在立法會議程上。

立法會秘書

( 林鄭寶玲女士代行 )

連附件

**2010年7月14日(星期三)**  
**立法會會議席上**  
**李永達議員**  
**根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)**  
**提出的決議案**

“本會根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條授權立法會房屋事務委員會行使該條例第9(1)條所授予的權力，以命令香港特別行政區運輸及房屋局局長到該事務委員會席前，出示所有地政總署與‘天匯’發展商就地政總署查詢‘天匯’物業交易事宜的信件。”

**Proposed resolution**  
**under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)**  
**to be moved by Hon LEE Wing-tat**  
**at the Legislative Council meeting**  
**of Wednesday, 14 July 2010**

“That the Legislative Council Panel on Housing be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of the Ordinance so as to order the Secretary for Transport and Housing of the Hong Kong Special Administrative Region to attend before the Panel to produce all the correspondences between the Lands Department and the developer of 39 Conduit Road relating to the Lands Department’s enquiry into the property transactions of 39 Conduit Road.”